
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 2 0  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 26.07.2023 г 

Днес, 26.07.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-НЦ62-424/3/20.07.2023 г. относно 

учредяване право на безвъзмездно ползване за срок от 10 (десет) години на 

фондация „Светът на Мария“ върху част от общински имот – частна общинска 

собственост, с идентификатор по КККР 68134.1386.549.1, находящ се в гр. София, 

район „Надежда“, ж.к. „Надежда“ 1, ул. „Сава Филаретов“ №23, с цел 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



предоставяне на социални услуги и социално предприемачество като Център за 

развитие на трудови умения „Учебна кухня“. 

 

М. Едрева – Вече деста година фондацията предоставя социалната услуга „Дневен 

център за пълнолетни лица с увреждания“. Имаме съгласието на кмета на р-н 

„Надежда“ за разширение на пространствата, които са нужни за тяхната дейност. Едно 

от най-съществените е във връзка с по-трудната подвижност на хората, с които работят, 

е изграждането на санитарен възел. Друго помещение е за складиране на уреди, 

свързани с придобиване на умения за градинарство и за учебни цели, които са сдързани 

с повишаване на капацитета на хората за интеграция в нашето общество. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА23-ДИ05-1788/1/12.07.2023 г. относно 

приемане на решение за промяна на мястото на предоставяне на социалната 

услуга Кризисен център (с приоритетно настаняване на деца жертви на трафик). 

М. Йовчева – Искаме вашата подкрепа за промяна на местонахожданието на Кризисен 

център (с приоритетно настаняване на деца жертви на трафик). И към този момент той 

функционира, но се намира в сграда, която не е типична за предоставяне на тази услуга. 

Предлагаме реновирана сграда, с нови мебели и дворно пространство. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 



 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-9036/2/14.07.2023 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за 

отдаване под наем  на имоти, частна общинска собственост, представляващи три 

броя помещения,  разположени   в  сграда с идентификатор 68134.503.1124.1 по 

КККР на гр. София,  за срок - до започване на действия за реализиране на 

подробния устройствен план, но не-повече от 10 (десет) години, за медицински 

кабинети. 

Красимир Александров – н-к търговски отдел и общинска собственост в р-н „Сердика“ 

– В момента в сградата има един личен лекар и един зъболекар. В кв. Бенковски няма 

лични лекари, според нас е удачно да се обособи нещо като медицински център с 

кабинети за лични лекари или медицински нужди. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следната 

корекция в правните основания: 

 

Вместо „чл. 8, ал. 1, т. 1...“, да се чете „...чл. 8, ал. 1...“. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-9867/1/19.07.2023 г. относно 

учредяване на безвъзмездно право на ползване на сдружение в обществена полза 



„КАРИТАС-СОФИЯ“ върху имот – частна общинска собственост, представляващ 

помещение, самостоятелен обект, находящ се на ул. „Найчо Цанов“, № 209 в гр. 

София, район „Красна поляна“. 

Ив. Чакъров – Това е голямо помещение, което искаме да го предоставим на фондация 

„Каритас“, работим добре с нея особено в кв. Факултета и със социалнослабите жители 

на „Красна поляна“. 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага следната 

корекция в проекта за решение: 

 

В края на т. 1 от проекта за решение да се запише текста: „за осъществяване на 

общественополезната дейност на Сдружението“. 

 

Текстът на т. 2 от проекта за решение да бъде изменен, както следва: 

 

„2.     Възлага на кмета на Столична община да издаде заповед и сключи договор за 

учредяване безвъзмездно право на ползване на Сдружение „Каритас - София“ върху 

общинския имот по т. 1, на основание чл. 39, ал. 6 от Закона за общинската 

собственост. В заповедта и договора да се включат клаузи, по силата на които 

Сдружение „Каритас - София“ се задължава: 

 

2.1. да застрахова общинския имот в полза на Столична община, да плаща 

застрахователните вноски и ежегодно да представя в район „Красна поляна” копия от 

застрахователните полици; 

 

2.2. да плаща разноските, свързани с ползването, експлоатацията и поддържането на  

имота в добро състояние, да плаща данъците и други такси; 

 

2.3. да извършва за своя сметка всички основни и текущи ремонти на общинския имот; 

 

2.4. да извършва за своя сметка всички подобрения, модернизации и реконструкции на  

общинския имот след писмено съгласуване със Столична община. Извършените от 

ползвателя подобрения остават в полза на Столична община след изтичане срока на 

договора; 

 

2.5. да ползва общинския имот съобразно неговото предназначение и за целта, за която 

е учредено правото на ползване – за извършване на дейности за социална интеграция и 

личностна реализация на младежи с двигателни и ментални увреждания; 

 

2.6. да не преотдава или преотстъпва общинския имот или части от него на трети лица, 

включително и за съвместна дейност; 

 

2.7. да съобщава на Столична община за всяко посегателство върху общинския имот; 

 

2.8. да представя в район „Красна поляна“ ежегодно до 31 декември, отчет за 

извършената дейност през календарната година, съобразно целта, за която е 

предоставен имота по т. 1; 

 



2.9. да предаде общинския имот с протокол-опис на Столична община чрез кмета на 

район „Красна поляна“ в едноседмичен срок след изтичане срока на договора или при 

предсрочното му прекратяване.“ 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 9 

Против - 

Въздържали се 1 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов – въздържал се 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-9609/4/20.07.2023 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за 

отдаване под наем на имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 

София, район ,,Витоша“. 

Д-р А. Койчев – Това е една много хубава инициатива, отдавна е споделена и от 

районния кмет, и от кмета на Владая. 

 

Т. Петков – Помещението е в кметството на с. Владая, там нямаме никакви медицински 

пунктове и центрове. Кметът на селото отдавна работи за това, част от проекта е 

дарение от архитекти. Помещенията са в много лошо състояние. Затова сме си 

позволили за такива помещения в отдалечено място, срокът да е 10 години. 

 

Д-р Койчев – Това сме го правили, когато става дума за отдалечени райони. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения нов проект за решение с вх. № СОА23-

ВК08-9609/5/24.07.2023 г., като предлага следните изменения: 

 

От новия проект за решение да отпаднат текстовете: 

 

«Оценката е изготвена от сертифициран оценител на недвижими имоти инж. Любомир 

Георгиев Цеков, сертификат № 100102228/11.02.2015 г. от КНОБ, „СОФИНВЕСТ“ 

ЕООД от 26.06.2023 г.» 

 

„С оглед лошото състояние на помещенията и предвид ограничените финансови 

възможности за ремонт и поддръжка на общински имоти, след провеждане на 

процедурата за отдаване под наем...“. 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Заседанието по т. 6 – 7 от дневния ред се води от Милка Христова 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА22-МЦ29-629/2/19.07.2023 г. относно даване 

на съгласие на Първа специализирана акушеро-гинекологична болница за 

активно лечение „Света София“ ЕАД да закупи със собствени средства 

дълготраен материален актив – автоматичен тъканен процесор за нуждите на 

лечебното заведение. 

 

М. Христова – Това първо минава като писмо за намерение. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 7 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-МЦ29-313/2/19.07.2023 г. относно 

даване на съгласие на Специализирана болница за активно лечение на 

онкологични заболявания „Професор д-р Марин Мушмов“ ЕООД със собствени 

средства да извърши ремонт на отделението по Клинична лаборатория – 

дълготраен материален актив. 

 

М. Христова – Също разглеждахме доклада на д-р Димитров. 

 

Д-р Койчев – Трябва да бъде пригодено помещението, за да бъде пусната апаратурата, 

която закупиха, в действие. 

 



Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-7000/21.07.2023 г. относно 

промяна на капацитета на социалната услуга в общността – „Правна клиника“ (с 

приоритет жени и деца, пострадали от домашно насилие) с основни дейности: 

„Информиране и консултиране“; „Застъпническо и посредничество“ на 

територията на Столична община, създадена с Решение № 164 от 24.03.2022 г. на 

Столичен общински съвет. 
 

М. Йовчева - с Решение № 164 от 24.03.2022 г. на Столичен общински съвет вие 

подкрепихте изцяло нова услуга с финансиране от общинския бюджет. През този 

период се обърнаха средно месечно над 15 жени и деца, претърпели насилие, имаха 

проесуално представителство, консултираха се, информира се обществеността по 

проблемите, които касаят хората, преживели насилие, много често те се страхуват да 

признаят този проблем. Поради това се обръщаме към вас да подкрепите увеличаването 

на капацитета, като се запазва сумата от 600 лева, тя е под прага на процесуалното 

представителство. Тази услуга сме я включили в националната карта и след приемането 

на бюджета за 2024 г. ще бъде финансирана като държавно делегирана дейност.  

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 



Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-7023/24.07.2023 г. относно 

промяна на определения размер на финансиране на социалната услуга Кризисен 

център (с приоритетно настаняване на жени, пострадали от домашно насилие), с 

основни дейности: "Осигуряване на подслон" , „Информиране и консултиране“; 

„Застъпничество и посредничество“; „Общностна работа“; „Терапия и 

рехабилитация“, „Обучение за придобиване на умения“) на територията на 

Столична община, създадена с Решение № 165 от 24.03.2022 г. на Столичен 

общински съвет. 
 

М. Йовчева – Тази услуга сащо се създаде с общинско финансиране, и към момента 

капацитетът е пълен, много от жените, които се обръщат към Правната клиника, се 

насочват към този кризисен център. В Държавно делегирания бюджет ежегодно се 

изменя размерът на финансиране. Посочили сме сумата 1530 лв месечно за издръжка на 

центъра, умножено по капацитета, делегиранят бюджет се увеличава на 1683 лв тази 

година, предлагаме да бъде от 01.09 и да се актуализира винаги, когато има промяна в 

делегираните бюджети за тези дейности. 

 

М. Христова – Очаква ли се да влязат в пътната карта? 

 

М. Йовчева – Всяка една услуга първо минава като общинска, после се финансира от 

държавата. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 



Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 3 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-6990/21.07.2023 г. относно 

приемане на Решение за създаване на четири нови социални услуги в общността 

като държавно делегирана дейност, определяне на наименования и допълнителни 

щатни бройки. 
 

М. Йовчева – През последните две години кандидатствахме за финансиране на ремонт 

и ускоряване на дейности в четири социални услуги. Това финансиране приключва към 

30.09.т.г. за тези четири социални услуги, за да създадем устойчивост. Те са: Дневен 

център за деца с тежки множествени увреждания, Дневен център за деца с увреждания 

и център за социална рехабилитация и интеграция и център за обществена подкрепа 

„Пътека“. В момента услугите се финансират, имат персонал, имат клиенти с договори, 

кметът е задължен по закон да осигури устойчивост на услугата. Имаме издадена 

заповед от АСП за предварително одобрение за разкриването им. Имаме за две вече 

заповеди, за другите две очакваме. Имаме корекция в т. ІІ и т. ІІІ. Ще се финансират от 

държавата. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и изменението в проекта 

за решение, а именно: 

 

Т.ІІ и т. ІІІ да добият следния вид: 

 

  

 

т.II. Социалните услуги по т. 2 и т. 3 се създават след получаване на Заповеди за 

предварително одобрение  за създаването им от Агенция за социално подпомагане. 

 

  

 

 т. III.  Възлага на Кмета на СО да изпрати настоящото решение на Агенцията за 

социално подпомагане за разкриване на социалните услуги  по т. 1 - Дневен център за 

пълнолетни лица с тежки множествени увреждания  "София" и  т.4 - Център за 

социална рехабилитация и интеграция /с приоритет лица с психични разстройства и 

интелектуални затруднения / "Приз" за които има издадени Заповеди за предварително 

одобрение за разкриване на социалните услуги. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 



Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 4 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-6991/21.07.2023 г. относно 

приемане на Решение за създаване на седем нови социални услуги в общността 

като държавно делегирана дейност, определяне на наименования и допълнителни 

щатни бройки в два Дневни центъра за подкрепа на деца с тежки множествени 

увреждания и техните семейства, два Дневни центъра за подкрепа на деца с 

увреждания и техните семейства и три Центъра за обществена подкрепа с 4 места 

за спешен прием в съответствие със Заповеди № РД01-0925/07.06.2023г., № РД01-

0926/07.06.2023г., № РД01-0929/07.06.2023г., № РД01-0930/07.06.2023г., № РД01-

0932/07.06.2023г. № РД01-0933/07.06.2023г. и № РД01-0975/14.06.2023г. за 

предварително одобрение на изпълнителния директор на Агенцията за  социално 

подпомагане. 
 

М. Йовчева – Искаме вашето разрешение за разкриване на още седем нови социални 

услуги. Те бяха заложени в националната карта. Към днешна дата се намират в 

ремонтирани и обзаведени помещения и в които има дейности, са финансирани с 

европейски средства по оперативни програми. Проектът приключва към 30.09., но вече 

имаме заповеди за предварително одобрение за финансиране. По-различното е, че 

имаме център за обществена подкрепа с 4 места за спешен прием. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 



Диана Тонова – за 

 

По т. 5 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-НЦ62-588/5/24.07.2023 Г. относно 

даване на съгласие за сключване на Споразумение за съвместна дейност със 

Сдружение „Помощ за Украйна“. 
 

В. Милова – секретар на Столична община – Сдружение „Помощ за Украйна“ ни 

помоли да им предоставим помещение, в момента се намират в ТЕХПАРК до края на 

месец юли. Направихме голям левонт на 5-я етаж на 150 у-ще, като го пригодихме за 

нуждите на такива украински организации, до момента нямаше интерес, сега вече има. 

 

Д. Тонова – Искате да кажете, че е имало решение определена сграда да бъде запазена 

за украински организации. 

 

В. Милова – През 2022 г. СОС има решение, с което отпуснахте 300 000 лева за 

нуждите на общината за покриване на разходи на общината, свързани с украинските 

граждани в България. Тогава по предложение на кмета на р-н „Искър“ пригодихме част 

от 5-я етаж на сградата на 150 у-ще, около 10 помещения, с цел да бъдат предоставени 

на различни организации за техните нужди. Докато направим ремонта, те си бяха 

намерили други помещени, част от сградата беше оставена и в момент получихме 

такова искане. 

Д. Тонова – Ние предоставихме и на сдружение „Мати Украйна“ друг имот, има ли 

статистика каква дейност извършва това сдружение. В момента няма емигрантски 

наплив, на база на статистиката ще можем да си направим извод дали имоти, публична 

общинаск собственост, да се предоставят на организации или просто да изпълняваме 

решения, които са взети в друг период, в друга конюнктура и при друго количество 

украински бежанци. 

 

В. Милова – Не мога да отговоря каква е дейността на „Мати Украйна“ в тези 

помещения и дали изобщо те са още там. Тук говорим за друго сдружение, което има 

основни дейности, при тях можем да дадем някаква статистика.  

 

М. Едрева – Реплика към г-жа Тонова – Войната не е свършила, жените миналата 

година се върнаха при мъжете си, за да ги подкрепят, но се наложи да се връщат 

отново. Това не е популиско, въпрос е на ценности. Не може да казвате, че няма нужда, 

защото войната бушува. 

 

Д. Тонова – Моят морал не е по-лош от Вашия. Миналата година бежанците бяха 

повече. Имаме ли официална статистика колко човека са преминали, какви са услугите, 

които са предоставени, това беше редно да бъде част от документите. Ние не даваме 

нещо сво, представляваме общината и нейните граждани, би следвало да защитаваме 

обществения интерес. 

 

Д-р А. Койчев – Аз донякъде съм солидарен с това, което казва г-жа Едрева, г-жа 

Тонова е права относно чисто юридическия казус. Но има неща, които надхвърлят 

рамките, нека бъдем на висотата на времето. На всички е ясно, че бушува война, кой е 

агресорът и кой е нападнатият. Съгласен съм с Вас, г-жо Тонова, относно 

законосъобразността на изразходване на обществени средства, винаги съм уважавал 

Вашето мнение, но в случая имам по-розлично, подкрепя г-жа Едрева, независимо от 

страстта, с която се разгоря дискусията. 



 

М. Едрева – имам против репликата, която беше направена, че този проблем е 

приключил. 

 

Д. Тонова – Казах, че е намалял обемът. 

 

Вл. Митов – Това училище действащо ли е? Как ще се извършва дейността? 

 

В. Милова – Да, действащо е, този 5-ти етаж има отделен страничен вход с отделна 

площадка за игра, от гледна точка за сигурността на учебния процес няма проблем. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 7 

Против 1 

Въздържали се 2 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – въздържал се 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – въздържал се 

Диана Тонова – против 

 

Заседанието по т. 6, т. 8, т. 9 и т. 13 доп. се води от Диана Тонова. 

 

По т. 6 доп. от дневния ред: Доклад №  СОА23-МЦ29-367/1/24.07.2023 г. относно 

даване на съгласие за временно финансиране на „Медицински център I - Банкя“ 

ЕООД – в ликвидация и предприемане на действия от ликвидатора за 

приключване на процедурата по ликвидацията. 
 

М. Христова – Ликвидацзията е от 2017 г., идеята е с това да приключим окончателно 

разплащането, като за сумата, която СО е дала като заем, да се прехвърли съответната 

идеална част на общината, а останалата част като ликвидационен дял също да се 

получи от общината. Т.е. няма да се минава през продажби, да се запази сградата за 

общината. Тъй като общината е единственият кредитор, като се разплати с всички 

останали. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 7 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-388/1/24.07.2023 г. относно 

определяне на представител на СО в общото събрание на съдружниците в „ДКЦ 

XXI- София“ ООД и даване на мандат за участие в общото събрание на 

дружеството, насрочено за 04.09.2023 г. 
 

Д-р Койчев – Предлагаме г-жа Диана Тонова да представлява СО и да й бъде даден 

мандат. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

 



По т. 8 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-392/1/25.07.2023 г. относно 

даване на съгласие за учредяване на безвъзмездно право на ползване на Столична 

община върху имот, собственост на „Дентален център II-София“ ЕООД, за срок от 

10 (десет) години. 
 

М. Христова – Знаете, че сградата на ДЦ VІ е паметник на културата, има нужда от 

ремонт. ДЦ ІІ е малко лечебно заведение, няма средства за ремонт. Може да го дава поз 

наем, но в това състояние и това не може. Това беше неизбежно, тъй като не 

ликвидирахме денталния център, а го вляхме. Предлага се СО да ремонтира сградата и 

да я дава за ползване на различни свои институции. 

 

Я. Тодоранова – Защо не търсим вариант да извадим сградата от капитала на 

дружеството? 

 

М. Христова – Това е актив, който е придобит при вливането, може само да го продаде, 

а не да го дари. Може да го дари на СО, но трябва да плати 5 % данък върху стойността 

на сградата. 

 

Иван Петров – по подобен казус преди в друга комисия се разглеждаше подобен казус. 

Поставям въпроса – нали са освободен от плащане тези данъци. Г-н Барбалов потвърди 

това – 5 % от дарението? Ако това е така, вариантът, който аз споделям, е хубаво да се 

мине в тази процедура за дарение. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 9 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-14558/2/25.07.2023 г. относно 

избор на членове на Съветите на директорите на общинските лечебни заведения – 

еднолични акционерни дружества, след проведен конкурс съгласно Решение № 

973 от 15.12.2022 г. на Столичния общински съвет. 
 



Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

Заседанието по т. 10, т. 11, т. 12 доп. се води от Милка Христова. 

 

По т. 10 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-343/2/25.07.2023 г.относно 

даване на съгласие на Многопрофилна болница за активно лечение „Княгиня 

Клементина - София“ ЕАД да закупи със собствени средства медицинска 

апаратура и извърши частичен ремонт – дълготраен материален актив. 
 

М. Христова – Също разглеждахме писмото, има дълъг списък от съоръжения. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 



Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 11 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-386/2/25.07.2023 г. относно 

даване разрешение на МБАЛ „Княгиня Клементина-София“ ЕАД да сключи 

договор за наем на помещение, находящо се в сградата на лечебното заведение за 

срок от 7 /седем/ години 
 

Д-р Койчев- Ние разглеждахме писмото, беше предложено срокът да се намали на 

седем години, което е направено в доклада. 463 човека са минали без заплащане, 

пациенти на болницата, през резонанса. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 12 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-344/2/25.07.2023 г. относно 

даване съгласие на „ДКЦ ХІV-София“ ЕООД да закупи със собствени средства 

апарат за дълбока електромагнитна стимулация – дълготраен материален актив 
 

М. Христова – Възстановиха това отделение. 

 

Д-р Койчев – Имаме писмо, представено от д-р Димов. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 



Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 13 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-308/2/25.07.2023 г.относно 

отпускане на заем от Столична община на „Четвърта многопрофилна болница за 

активно лечение - София“ ЕАД. 
Д-р Койчев – Болницата няма просрочия и няма повдигнати искове, но поради 

демографския профил на персонала и намаляване обема на дейност след Ковид, тя се 

нуждае от тази помощ, за да може да продължи да фунвкционира като 

структуроопределяща в болничното здравеопазване на Столична община. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 14 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-9679/1/21.07.2023 г. относно 

откриване на процедура за  провеждане на публично оповестен конкурс, с цел 

отдаване под наем за срок 10 години на помещение за лекарски кабинет и 

манипулационна с обща площ 38,63 кв. м, представляващи част от самостоятелен 

обект в сграда за здравни и социални услуги с идентификатор 14831.6501.890.3.1, 

разположен в едноетажна сграда с идентификатор 14831.6501.890.3 с 

предназначение за “здравно заведение”, която сграда е публична общинска 

собственост и се намира на територията на село Герман, Район “Панчарево” 



 

Ирина Войнова – зам.-кмет на р-н „Панчарево“ – става въпрос за откриване на 

процедура за лекарски кабинет в здравната служба на с. Герман. Имаше лекар, който се 

пенсионира. Предлагаме 10-годишен срок. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага в 

правните основания да се допълнят чл. 14, ал. 8 от Закона за общинската собственост и 

чл. 4, ал. 3 от Наредбата за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 15 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-3954/13.03.2023 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за 

отдаване под наем за срок от 10 /десет/ години на помещение с обща площ 28.08 

кв.м.-част от имот публична общинска собственост, представляващо 

стоматологичен кабинет с площ 20.80 кв.м., заедно със съответните идеални части 

от помещенията за общо ползване /чакалня и сервизни помещения/, на 1-ви етаж в 

сграда с идентификатор 35239.6107.898.1 – здравна служба  с. Казичене, район 

Панчарево, със специфично конкурсно условие за „стоматологичен кабинет“. 
 

И. Войнова – Касае се за разкриване на стоматологичен кабинет в здравната служба на 

с. Казичене, към момента има стоматолог, скоро договорът му ще изтече, затова 

предлагаме процедура за нов 10-годишен период. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 



 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

Михаил Паргов – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 12 от дневния ред: Разни 

Покана № СОА23-МЦ29-397/25.07.2023 г. за определяне на представител за участие в 

конкурсна комисия. 

 

Комисията определя д-р Антон Койчев. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 13.00 часа. 

Протоколът е изготвен на 27.07.2023 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика 

Д-р Антон Койчев,дм 

(п) 

 

Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Милка Христова 

(п) 

 

Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Д-р Веселин Милев 

(п) 

 
 


